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Zápis z členské schůze HK MD Šumperk, konané dne 30.5.2Q17

Přítomno: 60 členů fviz přílohaPrezenční listinaJ

pnocnapr člEnsrÉ scHůzE:
1. Zahálení čIenské schůze a úvodní slovo předsedy klubu
2. Volba zapisovatele, ověřovatele zápisu a skrutátora
3. Schválení programu členské schůze
4, ZprávaVýboru klubu o činnosti a hospodaření klubu, účetníuzávěrkya rozpočtu
5. Zpráva kontrolní komise klubu
6. Schválení účetní uzávěr|<y, rozpočtu, zprávy konŤolní komise azprávyYýboru klubu o činnosti

a hospodaření klubu, rozdělení zisku

7. Zhodnoceníuplynulésezóny
B. Plán sezony 2aú /ZOIB, obsazeni Ťenéry
9. Přestávka
10. Rekonstrukce zimního stadionu Šumperk
1].. Schválení příspěvků sezony 201,7 /1B
12, Hráčské smlouvy
13. předložení a schválení usnesení čIenské schůze
14. Diskuse
15. Ukončení členské schůze

L.V t7.08 hod. byla přítomna nadpoloviční většina členů klubu, kteří mají řádně splněny
všechny klubové povinnosti, proto předseda Klubu Ing. luboš Cekr zaháiil členskou
schůzi a konstatoval, že členská schůze je usnášení schopná. Z celkového počtu členů,
kteří mají splněny všechny povinnosti člena klubu ke dni konání valné hromady, je
přítomno 60 členů.

2. Volba zapi§ovatele, ověřovatele zápisu a skrutátora

zapisovatel: Koutný ověřovatel: Valenta skruátor: Skoumal

Hlasování: pro; 60 , proti: 0 , zdrželi se 0 (hlasů)

3. Schválení programu valné hromady.

Předložený program byl schválen,

Hlasqvání: pro: 60 , proti: 0 , zdrželi se: 0 [hlasů).
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4.ZprávaVýboru Klubu o činnosti, hospodaření Klubu, účetní uzávěrce K]ubu

Předseda Klubu přednesl zprávu o činnosti Klubu za období od 1.5.201-6 do 31.3.20L7 a
qisledlryhospodaření Klubu za období odL.L.20t6 do3L.L2.20L6.Výsledekhospodaření
je ztráta ve qiši -38 tis. Kč, který bude převeden na Účet nerozděleného zisku,

5. Zpráv a kontrolní komise Klubu

Předseda kontrolní komise předložil Zápis kontrolní komise o kontrole hospodaření
Klubu.

6. Schválení zprávyVýboru klubu o činnosti, účetní uzávěrky a hospodaření
Klubu, rozdělení zisku
Valná hromada Klubu schvaluje:

. zprávuvýboru klubu o činnosti a hospodaření klubu
r účetníuzávěrku
o převederríztráty ve qýši -38tis Kč na ičetztráty z minulých let, viz. zprávu

kontrolní komise

Hlasování: pro: 59 , proti: 0 , zdrželi se: ]- [hlasůJ.

7 . Zho dnocení uplynulé sezóny
Hlavní trenér seznámil přítomné s hodnocení uplynul é sezóny 2015l20L6 viz. přfloha
zápisu.
Předseda klubu přítomné seznámil s \4íší pohledávek z oddíloqých příspěvků ve qýši 250
tis. Kč. Členská schůze schválila úkol pro jednotlivé vedoucí ročníků urgovat doplacení
oddíloqých příspěvků v plné qýši dle seznamu neplatičů.

8. Plán činnosti klubu a rozpočet na příští sezónu

Předseda předložil plán činnosti na sezónu 20L7 /2aL8 podle doposud známých
skutečnosti, razpočetna sezónu 2aú / 2018.

Valná hromada klubu schvaluje:

o plán a rozpočet na příští sezónu

Hlasování; pro: 60 , proti: 0 , zdrželi se 0 fhlasůJ

§ry9. Přestávka
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10. Rekonstrukce ZS Šumperk
pan Mgr. Spurný jako 2. Místostarosta města přítomné seznámil s harmonogramem a

rozsahem rekonstrukce 2A etapy.

11. Schválení příspěvků sezóny ZOt7 /2OL8
pan }iří Krejčí jako člen qfboru navrhl výši členslqfch a oddílor4Ích přísPěvkŮ

2017 /2018 dle předloženého materiálu. Příloha zápisu

Hlasováníl pro: 60 , proti: 0 , zdrželi se 0 [hlasů]

12. Hráčské smlouvy
pan Blaháček jako předseda kontrolní komise upozornil na nedodrŽováni usnesení z VH

dne 7.6.2010 lfkající se hráčských smluv a s tím spojené komplikace s přestupy hráČŮ,

členská schůze ukládá výboru se problematikou zab,ývata sjednat nápravu z let minulých,

13. Předložení aschválení usnesení Valné hromady

O jednotliqých bodech bylo hlasováno vždy jednotlivě v rámci bodŮ jednánÍ. Členská

schůze hlasovala no schválení zápisu jako celku.

Hlasování; pro: 60 , proti: 0 , zdrželi se 0 (hlasůJ

14. Ukončení Valné hromady

V 19:30 hod. předseda Klubu Ing. Luboš Cekr ukončil jednání Členské schŮze klubu a

otevřel diskuzi.

15. Diskuze

V průběhu diskuze byly otevřeny otázky Qýkající se:

o hráčských smluv,
o koncepce ČSLH ČR na léazaú /zoz0
o rekapitulace obdržených dotací a grantů včetně qfhledu na dalŠÍ obdobÍ,

o informace o aktivitách a zapojení oddílu krasobruslení.
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